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Wij stellen u voor kennis te nemen van:

De beantwoording van artikel 45 vragen inzake Carnavals jubileum niet wenselijk in het Academiehuis.
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De fractie van Swollwacht heeft de volgende vragen aan het college:

1) Heeft het college kennis genomen van de column die hierover rept?
Ja. 

2) Kan het college duiden wat bedoeld wordt met de uitspraak van de eventmanager ‘dat het vieren 
van het 66- jarig jubileum van de Eileuvers niet plaats kan vinden in het Academiegebouw 
‘vanwege het karakter van carnavalsfeesten’?
Op basis van de informatie die het college heeft ontvangen, blijkt dat de eventmanager een 
afwijzing geformuleerd heeft op basis van een feest zoals dat jaarlijks gehouden wordt tijdens het  
carnavalsevent in de tent op het Grote Kerkplein. Als aanvulling geeft de Grote Kerk aan dat na 
ruggespraak binnen een week  is geconcludeerd dat het om een ander soort feest gaat dat zeker 
passend kan zijn in de Grote Kerk. 

3) Staat het college achter deze uitspraak?
Het college vindt, net als Stichting Het Academiehuis zelf (na ruggespraak), dat het Academiehuis 
een publieke functie heeft. Het uitsluiten van partijen, zoals het artikel in de Stentor suggereerde, 
uit de Zwolse samenlevening hoort daar niet bij. Het kan natuurlijk altijd voorkomen dat wensen 
van partijen niet passen bij het gebruik van een monumentaal pand. 

4) Deelt het college de mening van Swollwacht dat dergelijke gebouwen waar heel veel 
gemeenschapsgeld in is geïnvesteerd, toegankelijk moeten zijn voor iedere Zwollenaar en zeker 
voor het verenigingsleven dat een 66-jarig jubileum wil vieren met en voor Zwollenaren?
Ja, het college deelt de mening van Swollwacht dat het Academiehuis een publieke functie heeft. 
Het college juicht intensief gebruik van de Grote Kerk toe. De viering van een 66-jarig jubilieum 
van een vereniging past prima bij de publieke functie van het Academiehuis. Uiteraard wanneer de 
uitvoering van een viering past binnen de algemeen geldende voorwaarden (ivm het specifiek 
monumentaal karakter van het gebouw). 

5) Kan het college zich voorstellen dat carnavalsvereniging de Eileuvers en grote groepen 
Zwollenaren teleurgesteld zijn in de uitspraak en de houding van de eventmanager?
Ja, zeker. Inmiddels is wel bekend dat er, voor dat het arikel in de Stentor verscheen, al 
gesprekken gepland waren tussen Academiehuis en carnavalsvereniging de Eileuvers om tot een 
oplossing te komen. Inmiddels hebben er gesprekken plaatsgevonden en kande viering van het 
66-jarig jubileum plaatsvinden in het Academiehuis. 

6) Is het college bereid om hierover in gesprek te gaan met de eventmanager en te bevorderen dat 
het 66-jarig jubileum van de Eileuvers in het academiehuis kan worden gevierd?
Er is al een gesprek geweest met het bestuur van het Academiehuis. Het bestuur van het 
Academiehuis wil graag de publieksfunctie van het Academiehuis uitdragen en versterken. Bij de 
invulling van het gebruik van het Academiehuis wordt op voorhand geen onderscheid gemaakt in 
partijen en dat wil het bestuur ook uitstralen. Het gebruik van het Academiehuis kan voor iedereen 
op basis van de algemeen geldende voorwaarden die horen bij een momumentaal pand. 
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Openbaarheid
Dit voorstel is openbaar.
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